
 

Mitt navn er Beate Halsvik og jeg stiller som Gr. B representant til årets fakultetsstyrevalg på MN-fakultetet 2020. 

(For English, please look below)  

 
Om meg selv: Jeg har tatt hele utdannelsen ved UiB og ble ansatt som stipendiat i organisk syntese og legemiddelkjemi 
i 2018. Under mastergraden var jeg styremedlem av Kjemisk Fagutvalg (KFU) i ett år, hvor jeg på Kjemisk Institutt 
fungerte som instituttrådsrepresentant og vararepresentant i programstyret. Det var en i lærerik opplevelse hvor jeg 
både fikk anledning til å dele mine synspunkter og få bedre innsikt i hvordan et institutt blir drevet. På fritiden liker jeg 
å spille dataspill eller gå turer på de mange fjelltoppene Bergen har å by på. 

 

Mitt synspunkt: MN-fakultetet har et stort antall midlertidige vitenskapelig ansatte (stipendiater, postdoktorer, 
forskere m.m) som er bidragsytere i det fremragende akademiske miljøet ved UiB med sin undervisnings- og 
forskningsdrift. Jeg tenker det derfor er viktig at denne gruppen ansatte involveres i de bestemmelser som gjøres på 
fakultetsnivå. Som ung forsker er det mange vanskeligheter man står overfor, blant annet å balansere tid til forskning 
og undervisning, konkurrere om nasjonale og internasjonale forskningsmidler samt å bygge internasjonale nettverk. Det 
er derfor viktig at man får god administrativ støtte og at man har et godt psykososialt arbeidsmiljø som er faglig 
utfordrende. Forutsigbarhet når det gjelder pliktarbeid, lønn og karriereutvikling er også av vesentlig betydning 
for ansettelsesforholdet. 

Jeg stiller til valg for å representere de midlertidige ansatte på fakultetet. Det er viktig for meg at våre rettigheter blir 
ivaretatt. 

----------------------------------- 

About myself: I was employed as a doctoral candidate in organic synthesis and medicinal chemistry in 2018 and have 
previously earned both my bachelor’s and master’s degree in chemistry at UiB. As a master student at the Department 
of Chemistry, I was a board member of the chemical student council (KFU) for one year, where I served as an institute 
board representative and deputy representative on the program board. It was an educational experience where I got 
the opportunity to both share my views and gain better insight into the workings of an institute. In my spare time I like 
to play videogames or go hiking in the many mountains Bergen has to offer. 

 

My point of view: The MN-faculty has a large number of temporary staff (doctoral candidates, postdoctoral fellows, 
researchers, etc.) who contributes to the outstanding academic environment at UiB with their teaching and research. 
Therefore, I think it is important for this group of employees to be involved in the decisions made at the faculty level. 
Young researchers must deal with many and complex challenges: balancing the time between research and teaching, 
compete for national and international research funding, build international networks and much more. It is therefore 
important to have access to administrative support and a good psychosocial working environment that also is 
professionally challenging. Predictability when it comes to teaching duties, salary and further career development is 
also of vital importance for employment. 

I run as candidate in order to represent all temporary staff at the faculty. It is important to me that our rights are secured. 


